
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft (afbud) Julija Malickina, Christina 
Kok, Janni Klubien, Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Tobias Grundahl (afbud)Mathilde 
Thornberg Djervad (afbud) 
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding og Cilja Isabel Sareen  
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Flemming Petersen (KKFO spec.) Snezana  
Letic (afbud - KKFO) og Gitte Bro Kastrup (afbud) 
 
SB-møde på Dyvekeskolen onsdag d. 11.jan. 2023 kl. 17.00 – 19.30  
 
  Ref.  
  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt  
 

3. Godkendelse af principper  

Princip for lejrskole: Princip for lejrskoler blev vedtaget med en forhøjelse af den 
obligatoriske forældrebetaling til forplejning. Prisen hedder nu 100 kr. pr. døgn pr. 
elev. Er det forældre som ikke kan betale, vil skolen stå for denne udgift.  
 
Princip for klassesammenlægninger: Princippet blev overordnet godkendt, men 
skolebestyrelsen ønsker at skolen genbesøger dokumentet omkring børneinterview.  
 
Skolen vil fremlægge en revideret udgave af skabelon til børneinterview på næste 
møde.  

4. Ny samarbejdsaftale i 4skoleskolesamarbejdet.  

Ledelserne i 4skolesamarbejdet har udarbejdet en ny samarbejdsaftale omkring 
samarbejde mellem de 4 skoler. Det lægges vægt på at der er tydelighed i hvilke 
områder som er fælles og hvilke områder som skolerne selv kan træffe beslutninger 
omkring.  

De 4 skolebestyrelser har et afsnit i den nye aftale, og der aftales fremover fælles 
møder mellem skolernes ledelser og bestyrelserne.  

5. Opfølgning på sag om forskelsbehandling input til handleplan samt beslutning 
om videre proces. 

Første del af dette punkt omhandlede en elevsag. Skolebestyrelsen fik en 
orientering om den konkrete sag og hvordan den er blevet behandlet.  



Efterfølgende en generel snak omkring hvordan skolen kan arbejde med at 
forebygge diskriminering blandt elever. Skolen vil arbejde videre og involverer 
skolens medarbejdere i det videre arbejde. Endvidere en generel snak omkring 
hvordan forældre kan henvende sig til hinanden i tilfælde af konflikter mellem 
deres børn.  

Der vil være opfølgning på næste SB møde  

6. Status på byggeriet  

 

Remisevej er desværre forsinket på grund af bla. leveringsforsinkelser af 

fjernvarmerør og dårligt vejr. De forventer at Remisevej åbner op igen i marts 

2023 til biler.  

 

Vi forventer forsat, at byggeriet vil være klar til slutningen af juni 2023. Skolens 

børn kan herefter benytte almen KKFO’en efter sommerferien, mens special 

KKFO’en først flytter ind i løbet af august.  

Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

• Personalesituationen  

Der er ansat en ny teknisk medarbejder som hedder Mark.  

• Nyt fra elevrådet  

Skal vi sende ref. fra vores elevrådsmøder ud til skolens forældre? Skolebestyrelsen 
tænker det er en god idé at de forældre som er interesseret, kan læse ref. fra 
elevrådsmøderne.  

• Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  

 

• KKFO  

 

 

• KKFO spec.  

Meddelelser fra udvalg  
- Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange 

- Skolefoto: Christina Kok og Tobias Grundahl 

- Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien 

- Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina 

- Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine 

Knudsen, Janni Klubien, Gitte Kastrup 

- Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine 

Knudsen, Marck Gylling Tønnesen 

 



7. Eventuelt 

Næste møde:  9.feb. 2023 
 
 


